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Concrete vragen 1. 1. Wat houdt de bijdrage van SPOLT concreet in:
a. Een bijdrage in de bouwkosten of
b. Een bijdrage in kosten van eerste inrichting schoolgebouw.
c. Wie betaalt de totale kosten van eerste inrichting van deze school.

 
2. 2. de buitenruimte

De inrichting van het gebied tussen de woningen en 
het Kindcentrum worden integraal betrokken bij de nieuwe plannen
Is overwogen om alleen de inrichting van de speelplaats ten laste te 
brengen van het onderwijskrediet, en de overige inrichtingskosten 
op een andere manier te dekken, bijv. t.l.v. het bestemmingsplan of 
een ander deel t.l.v. de post riolering. 
Zo niet, waarom niet of hoe denkt het college hierover? 
Zo ja, waarom ligt hier geen voorstel van voor?
 

3. 3. Reserveren middelen voor opvang stijging bouwkrediet
Wat houdt het concreet in om voor de meerkosten financiële 
middelen te reserveren,  in afwachting van de 
definitieve kredietvotering.
Graag uitleg over dit aspect van de toekomstige kredietvotering en 
het akkoord verklaren met de thans gevolgde werkwijze in het 
raadsvoorstel.
Hoe moeten wij onze instemming met het voorstel juridisch 
inkaderen naar de toekomst toe?
 

4. 4. Netto-vrije hoogte sportzaal
Wij zouden akkoord kunnen gaan met het voorstel om de netto-vrije 
hoogte van 7 meter uit te voeren voor de sportzaal, maar wel onder 
de voorwaarde dat de huidige gymzalen bij (binnen een periode van 
max 2 jaar na oplevering sportzaal) de oude scholen zullen worden 
gesloopt (en gronden ingezet voor woningbouw). Alsook vinden wij 
het standpunt (mbt de instemming met een verhogen en sloop van 
de gymzalen) door de huidige gebruikers van de gymzalen van 
essentie. 
 

5. 5. Beslaglegging op grond
Vormt de beslaglegging op de grond een toekomstig obstakel om 
het Kindcentrum op korte termijn te kunnen realiseren?



Hoe kan deze beslaglegging worden opgeheven zodat de bouw op 
korte termijn kan aanvangen?
 

6. 6. Investeringkostenbegroting
Na aanbesteding is pas duidelijk hoeveel de bouw zal gaan kosten. 
Hierna volgt pas de kredietvotering.
Is deze volgorde van werken in Leudal de standaard procedure of is 
dit een uitzonderingsgeval?
Hoe gaan wij om met een nog onbekende overschrijding van de 
bouwkosten, in relatie tot ons raadsbesluit uit 2020 tot maximering 
van het bouwkrediet?
Hoe gaat de nieuwe indexering er in de komende periode uitzien en 
tot welk maximumbedrag?
 

7. 7. Stelpost
Waarom de stelpost majeure projecten nu al geheel inzetten voor dit 
project, waardoor de beschikbare ruimte op dit moment volledig 
wordt gereserveerd voor het project Kindcentrum. Wij willen 
graag geïnformeerd worden over het totale overzicht van alle 
majeure projecten met een gespecificeerde raming van de kosten
tot het bedrag van 2,1 miljoen euro.
Welke projecten kunnen als gevolg van dit voorstel niet meer 
worden uitgevoerd c.q. worden geschrapt van de planning?

8. In het collegevoorstel missen mij een voorstel om te 
bezuinigingen op het ontwerp. Een optie om eventuele meerkosten 
te dekken kan namelijk ook zijn dat er 
gestreept/bezuinigen/besparingen worden doorgevoerd in het 
voorliggende ontwerp. In die zin heeft de Raad ook de mogelijkheid 
om te kiezen. 
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